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Аннотация: С 2022 года многие зарубежные поставщики прекратили свою деятельность на российском 

рынке, что вызвало острую необходимость в разработке и внедрении отечественных решений. Особенно 

сильно это отразилось на критически важных секторах, таких как банковское обслуживание, энергетика  

и здравоохранение. В нашем докладе будут представлены достижения предприятия, успешно реализующего 

импортозамещение в данных сферах. Мы подробно рассмотрим существующие отечественные решения, их 

ключевые возможности и успешные примеры внедрения в крупных государственных и частных организациях. 
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Digital Sovereignty in the Field of Information Protection in the Example of a Critical Information 

Infrastructure 

Abstract: Since 2022, many foreign suppliers ceased working at the Russian market, which caused an urgent need 

for development and implementation of the localized solutions. This has especially affected the critical sectors  

of economy such as banking, power engineering and healthcare. The report presents the achievements of an enterprise 

successfully implementing the import substitution policy in the above sectors. The existing localized solutions, their 

pivotal capacities and successful examples of implementation at the major state and private companies have been 

investigated in detail. 


